2013香港環保卓越計劃 Hong Kong Awards for Environmental Excellence

學校:中學

Schools: Secondary

銅獎 Bronze Award



聖保祿學校 St. Paul's Convent School

聖保祿學校全心全意推動可持續發展教育。學校致力建設一個綠色校園,並透過學生積極參與不同環保科研項目和比賽,讓學生培養出正面的環保態度和綠色習慣。學校更以身作則,主動回收和重用物品,惜物減碳。



利用廚餘堆肥,推動有機耕作。
Promoting organic farming by using kitchen waste after composting.

St. Paul's Convent School is fully committed to promoting sustainable development. The school maintained a green campus conducive to the promotion of environmental education. Through active participation in different innovative and environment-related scientific competitions and exploration, the school provides ample opportunities to nurture a positive environmental attitude and cultivate green habits among students. In addition, we proactively recycle and reuse various materials helping lower carbon emission and reduce waste.



學生環保大使向嘉賓訪客解説有機耕作的運作。
Student Environmental Ambassadors explain the operation of our organic farms to visitors.



重用附近一家已結業酒樓的裝飾及家具,建立名為「子 曰軒」的特別教室。

We renovated a special room named "Synergy Corner" by reusing the decorations and furniture of a nearby closed-down restaurant.



利用大型展覽結束後的展示單位,建立資訊科技網絡 茶店。

来歴。
Setting up a cyber café by using the recycled booths from exhibitions.